
PROTOKOŁ NR L/2022
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyla się w dniu 27 stycznia 2022 roku w trybie zda]nym.

Ad.1

0 godzinie 10QQ Przewodniczący Rady Miejskięj w Jędrzęjowie Robert Kruk otworzył
obrady L seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.

Ad2

Przewodniczący R. Knik stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 17 radnych i orzekł,
zt jest to q]orum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Pprzewodniczący R Kmk zgłosił kandydaturę radnego Jana Ziębińskięgo na sekretarza obrad L
seąji Rady Mitiskięj w Jędrzęjowie.
Imych kandydatur nie zgłoszono.
RaLadnyJ.Ziębińskiwyraziłzgodęnakandydowanie.
Pprzewodniczący  R.  Kruk poddał  pod  głosowanie  kandydatuę  radnego  J.  Ziębińskiego  na
sekretarza obrad L se§ji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie:

Za                                   -             17 glosów
ppHeciw                       -            o giosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

RaLadaMiejskawJędrzęjowiejednogłośniewybrałaradnegoJ.Ziębińskiegonasekretarzaobrad
L se§ji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.

Ad3

Pomdek obrad:

1.    Otwarcie sesji.
2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie   protokołu   z   XLIX   sesji   Rady   Miejskięj   w   Jędrzęjowie   z   dnia

30 grudnia 2021r.
5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza Miasta Jędrzęjowa między sesjami.
6.   Informaąja o realizaęji uchwał podjętych na seąjach Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie

w dniaćh 9 i 30 grudnia 2021 roku.
7.   Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2022 rok.
8.   Uchwała w sprawie Wieloletnięj Prognozy Finansowęj Miasia i Gminy w Jędrzęjów

na lata 2022-2032.
9.   Uchwała   w   sprawie:   planu   dofinansowania   fbm   doskonalenia  zawodowego

nauczycieli oraz ustalenia maksymalnęj kwoty dofinansowania opłat za kształcenie
nauczycieli w 2022 r.



10. Uchwała   w   sprawie   wprowadzenia   zmian   w   uchwale   dotyczącej   likwidacji
Gminnego  Zespołu  Obsługi   Szkół  i  Przedszkoli  w  Jędrzejowie  i  utworzeria
Samorządowego Centnm Usług Wspólnych w Jędrzejowie.

1 1 . Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Centnm Kultury.
12. Uchwała  w   sprawie   przystąpienia   Gminy   Jędrzejów  do   realizacji   Programu

„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" -edycja 2022.
13 . Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Jędrzejów do realizacj i Programu „Opieka

wytchnieniowa" - edycja 2022.
14.Uchwała    w    sprawie    wprowadzenia    zmian    do    „Wieloletniego    programu

gospodarowania miesżkaniowym zasobem Gminy Jędrzejów na lata 2021-2026".
15. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy fmansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego.
16. Uchwała w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnej nr 328047T (ul. Jasionka).
17. Uchwała w sprawie: zaliczenie drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej

przebiegu.
18. Uchwała w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na rok 2022.
19. Uchwała w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty

przez rolników i ich domowników.
20. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.
21.Infomacja      z       realizacji       „PROGRAMU       USUWANIA       WYROBÓW

ZAWIERAJĄCYCH  AZBEST  DLA  GMINY  JĘDFZEJÓW  NA  LATA  2014-
2032" za 2021 r.

22. Infomac].a o zawanych w 2021 r. umowach najmu lokali w trybie szczególnym.
23. Sprawy różne.
24. Zamknięcie obrad.

W g]osowaniu nad przyjęciem porządku obrad wzięlo udzial 16 radnych.

Za                                  -            16 glosów
Przeciw                         -             O g[osów
Wstrzyma]o się          -             O g]osów
Jeden radny nie odda[ g[osu.

Proponowany porządek obrad został przez Radę Miejską przyjęty.

Ad.4
Przyjęcie protokołu z XLIX sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 30 grudnia 2021 r.

W g]osowaniu wzię]o udzia] 16 radnych.

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                         -             O g[osów
Wstizyma]o się          -             O g[osów
Jeden mdny nie odda[ glosu.



Rada Mięjska przyjęła protokół XLIX sesji Rady mięjskięj  w Jędrzęjowie z dnia 30 grudnia
2021r., uwaE nie wnoszac.

Ads
Rada Miejska w Jędrzęjowie przyjęła sprawozdanie z działalności Bumistrza między se§jami,
uwa& nie moszac.

Ad6
RaLadaMięjskawJędrzęjowieprzyjęłainformaęjęorealizaęjiuchwałpodjętychnaseSachRady
Miejskiej w Jędrzęjowie w dniach 9 i 30 grudnia 2021 roku, uwag nie wnoszac.

Ad.7
Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2022 rok.

Przewodniczący R. Kmk poprosił Burmistrza M. Piszczka o przedstawienie autopoprawek do
uchwały.
Bl]mistrz M.  Piszczdc zaznaczył, że wszystkie autopoprawki zostały omówione z radnymi
hndywidualnie jak  róumież na poszczegóhych  komisjach po  czym  Bumistrz  M.  Piszczek
oJczytałautopopram

Zwiększa się dochody: 2.089513,11
Dział 600 rozdz.60020 § 0970 -6.500
Dział 700 rozdz.70005 §
Dział 756 rozdz.75616 §
Dział 756 rozdz.75616 §
Dział 758 rozdz.75618 §
Dział 801  rozdz.80104 §
Dział 855 rozdz.85516 §

0750 -100.000
0310 -200.000
0500 -200.000
0480 - 40.000
0830 - 150.000
2057 -634.174,59

Dział 855 rozdz.85516 § 6257 -346.616,28
Dział 900 rozdz.90095 § 6207 -412.222,24

Zmniejsza się dochody: 1.000.000
Dział 900 rozdz.90095 § 0940 - 1.000.000

Zwiększa się pizychody w wysokości 10.528.796,16
z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku budżetu.

Z##?#ź;ZiqżŁ:j#c°htidłe]źżło8d3o°kgo'2ł:d8cZ=|°łkoóż:riza8:::u%#uł%ź:oqfflTfflyec±
pokrycia zwiększonych wydatków są zwiększone dochody i przychody budżetu.

Przewodniczący R. Kruk poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego
T.   Kota   o   zapoznanie   radnych   z   wnioskami   z  poszczególnych   Komisji   Stałych   oraz
o informację co do  opirii Komisji  Budżetu i Mienia Komunalnego.  Przewodniczący T.  Kot
poinfomował, że wpłynął tylko jeden wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej  i Porządku
Publicznego o zabezpieczenie środków na montaż w sali wielofimkcyjnej Centnm Kultury w
Jędrzej owie uządzeria klimatyzacyjnego. Wyj aśnił, że prawdopodobnie komisj a wnioskowała
o  utworzenie  zadania  inwestycyjnego  i  dlatego  Komisja  Budżetu  i  Mienia  Komunalnego
w części ten wniosek podzieliła, w części nie. Urządzenie klimatyzacyjne można by zakupić z
dotacji przedmiotowej nie jest konieczne tworzenie zadania inwestycyjnego. Co do pozostałej

3



części  budżetu,  komisja  pozytywnie  opiniuje  budżet  wraz  z  wniesionymi  autopoprawkami
przez Pana Burmistrza.

Następnie Bumistrz M. Piszczek odczytał pozytywną opinię Regionalnej lzby Obrachunkowej
w Kielcach  o projekcie  budżetu  gminy  Jędrzejów na 2021  roku,  oraz  opinię  o  możliwości
sfmansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budzetowej na rok 2022.

Radny  Ł.  Skrzypczak  zapytał  Panią  Skarbnik  8.  Ciepluch  czy  w  dziale  600  rozdz.  60078
i paragraf 6550 są zabezpieczone środki. Pani Skarbnik. 8. Ciepluch wyjaśniła, że w dziale 600
są zabepieczone środki na usuwanie skutków klęsk żywiołowych jest to kwota zaplanowana
200.000 tys.

Przewodniczący R. Kruk poprosił o ponowne potwierdzenie quorum.

W glosowaniu wzięlo udzia] 17 radnych.
Rada Miejska w Jędmejowie powzięla uchwalę w sprawie uchwalenia budżetu miasta i

gminy na 2022 rok, następującą ilością glosów:

1.          Za                                    -              17 g]osów
2.          Przeciw                                           O g[osów
3.          Wstrzyma]o się          -               O g]osów

Powzięta Uchwala Nr L/393/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.8
Uchwała w sprawie Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta i Gminy w Jędrzejów na lata
2022-2032.

Burmistrz   M.   Piszczek   odczytał   pozytywną   opinię   Regionalnej   lzby   Obrachunkowej
w Kielcach o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finmsowej Miasta i Chiny
Jędrzejów  na  lata  2022-2032.  Dodatkowo  Bumistrz  wyjaśnił,  że  uchwała  nad jaką  będą
głosować  radni  dotycząca  WPF  na  lata  2022-2032  różni  się  od  przedłożonego  projektu.
Bumistrz wnosi bowiem do tego projektu autopoprawki będące pokłosiem autopoprawek do
uchwały budżetowej. Uchwała o WPF musi uwzględniać zmiany jakie do budżetu na 2022 rok
zostały wprowadzone autopoprawkami omówionymi w poprzedzaj ącym punkcie. Dodatkowo
Przewodniczący  R.  Kmk  poinfomował,  iż  o  w/w  okolicznościach  Burmistrz  M.  Piszczek
wspominał przy okazji omawiania uchwały budżetowej na 2022 rok.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzia[ 17 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla   uchwalę  w  sprawie  Wieloletniej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy w Jędizejów na ]ata 2022-2032, następującą iLością g[osÓw:

1.          Za                                    -              17 g]osów
2.          Przeciw                                           O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -               O g]osów

Powzięta Uchwala Nr L/394/22 w za]ączeniu do protokolu.



Ad.9
Uchwała w sprawie: planu dofinansowania fom doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz
ustalenia maksymalnęj kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli w 2022 r.

Brak uwag.

Przewodniczący  R.  Kruk poprosił  o ponowm  potwierdzenie  quorum.  Radny Wojciech  Król
dotychczas  nie  biorący  udziału  w  sesji  za  pośrednictwem  programu  telekonfierencyjnego
poirfi)rmował, iż wspomnia:na absencja na początku sesji wynika z problemów teclmicznych.
Zapytał czy mógłby brać udział w dalszych obradach wyłącznie za pośrednictwem programu
telekonf ierenc)jnego potwierdzc[j ąc quorwm i głosuj ąc ustnie do protokołu.  Prowadzący obrady
Przewodniczący  R.  Kruk wyraził  zgodę na  taki  udział w  sesji  bcrwiem  zgłoszenie  obecności
i oddawanie  głosu  przez  radriego  zostanie  zapisane  na  elekn.onicznym  nośniku  infiormacji
w postaci nagrania głosu.

W glosowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie: planu dofinansowania form
doskonalenia     zawodowego      nauczycieli     oraz      ustalenia     maksymalnej      kwoty
dofinansowania oplat za ksztalcenie nauczycieli w 2022 r„ następującą ilością glosów:

1.          Za                                    -              17 glosów

§ :    wprr izeciwri s *    :      : #
Radnv W. Król oddal f=]os ustnie.

Powzięta Uchwala Nr LC95/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.10
UchwaławsprawiewprowadzeniamianwuchwaledotyczącęjlikwidaęjiGminnegoZespołułu
Obsługi  Szkół  i  Przedszkoli  w  Jędrzęjowie  i  utworzenia  Samorządowego  Centnm  Usług
Wspólnych w Jędrzęj owie.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada  Miejslm  w  Jędrzęjowie  powzięla  uchwalę  w  wprowadzenia  zmian  w  uchwale
dotyczącej  ]i[widacji  Gminnego  Zespolu  Obslugi  Szkó]  i  Przedszkoli  w  Jędizęjowie
i  utworzenia  Samorządowego  Centn]m  Uslug Wspólnych w  Jędrzejowie,  następującą
ilością glosów,

1.          Za                                    -              17 glosów

3:   #+sb   :    :gŁ
Radnv W. Król odda[ dos ustnie.

Powzięta Uchwała Nr L/396/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.11
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Centnm Kultury.
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Briuwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 17 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędmęjowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na
D|mektoraCentrumKultury,następującąilościąglosów:

1.          Za                                    -              16 głosów

::   wTż+sŃ   :     :#
RRadnvW.Króloddalelosustnie-bvlza.
R~aRadnvw.Kedraoddalq]osustnie-bvlza/DizvDonownvmDotwierdzaniuauorumradnv
utracil  dosteD  do  Drogramu  e-sesia  umożliwiaiacefzo  glosowania  elektroniczne  oraz
t)otwierdzanie auorumL
Jeden radnv nie oddal dosu

Powzięta Uchwala Nr LC97/22 w za]ączeniu do protoko]u.

Ad.12
Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Jędrzęjów do realizaQji Programu ,Asystent osobisty
oosobyniepełnosprawnęj"-edyęja2022.

Brak uwag.

W  związku  z  trudnościami  związanymi  z  połączeniem  z  programem  e-sesja  i  tym  samym
możliwością elektronicznego potwierdzenia quorum i głosowania Przewodniczący R  Kruk po
raz kolejny poprosił o potwierdzenie quorum.

W glosowaniu wzięlo udzia[ 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzęjowie powzięla uchwalę w sprawie przystąpienia Gminy Jędrzęjów
do  realizacji  Programu  „Asystent  osobisty  osoby  niepelnosprawnej"  -  edycja  2022,
następującą ilością glosów:

Za                                  -             18 glosów
Przeciw                                         O glos
Wstrzymalo się          -               O g]osów

R-aRadnvw.Kró]oddalglosustnie.

Powzięta Uchwala Nr L/398/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.13
Uchwała   w   sprawie   przystąpienia   Gminy   Jędrzejów   do   realizacji   Programu   „Opieka
wytchnieniowa" - edycja 2022.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.



RadaMiejskawJędrzejowiepowzięlauchwa]ęwsprawieprzystąpieniaGminyJędizejów
do  reaLizacji  Programu  „Opieka  wytchnieniowa"  -  edycja  2022,  następującą  i]ością

OSOW:

1.          Za                                    -              18 g]osów

::    wTŁbsŃ    :      :Ł
Raadnv W. Król oddal dos ustnie.

Powzięta Uchwa]a Nr L/399/22 w załączeniu do protokolu.

Ad.14
Uchwała  w  sprawie  wppowadzenia  zmian  do  „Wieloletniego  prograinu  gospodarowania
miesżkaniowym zasobem Gminy Jędrzęjów na lata 2021-2026".

Brak uwag.
W glosowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzęjowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do
„Wieloletniego programu gospodarowania miesżkaniowym zasobem Gminy Jędmęjów
na lata 2021-2026", następującą i]ością glosów:

Za                                   -             18 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się          -               O glosów

RRadnvW1.KróLoddalf=]osustnie.

Powzięta Uchwala Nr L/400/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.15
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzęjowskiego.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Raada Miejska w Jędrzęjowie powzięla uchwalę w sprawie udzielenia pomocy finansowej
dlaPowiatuJędrzejowskiego,następującąi]ościąg]osów:

Za                                  -             18 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          -               O glosów

RRadnvWLKróloddałdosustnie.

Powzięta Uchwala Nr L/401/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.16
Uchwała w sprawie zmiany przebiegu drogi gminnęj nr 328047T (ul. Jasionka).

Brak uwag.
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W glosowaniu wzięlo udzia] 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa[ę  w  sprawie  zmiany  przebiegu  drogi
gminnej nr 328047T (uL Jasionka), następującą iLością glosów:

Za                                   -             18 g]osów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -               O glosów

RRadnvW.Królodda]dosustnie.

Powzięta Uchwala Nr L/402/22 w zalączeniu do protokolu.

Adl7
Uchwała w sprawie: zaliczenie drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustaleniajęj przebiegu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięło udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędnęjowie powzięla uchwalę w sprarie: zaliczenie drogi do kategorii
dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu, następującą ilością glosów:

Za                                   -             18 glosów

Łr:%wmałosżę       :           :E::::

RRadnvW.Króloddaldosustnie.

Powzięta Uchwa]a Nr 1,/403/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.18
Uchwała w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów
alkoholowych omz przeciwdziałania narkomanii na rok 2022.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia[ 18 mdnych.
Rada   Miejska  w   Jędrzejowie   powzięla   uchwalę  w   sprawie  uchwalenia   gminnego
programu profilaktyki i rozwiązywania prob]emów alkoholowych oraz przeciwdzialania
narkomanii na rok 2022, mstępującą i]ością g]osów:

1.          Za                                     -              18 g]osów

::   #abs*   :     :#
Radny W. Kró] oddal glos ustnie.

Powzięta Uchwala Nr L/404/22 w zalączcniu do protoko]u.



Ad.19
Uchwała  w  sprawie  wy2naczenia miejsca do  prowadzenia  handlu w piątki  i  soboty  przez
rolników i ich domowników.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię[o udzial 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  wyznaczenia  miejsca  do
prowadzenia hand]u w piątki i soboty przez  rolników i ich  domowników,  następującą
ilością g]osów:

Za                                   -             18 g]osów
Przeciw                                          O g]osów
Wstrzymalo się          -               O g]osów

Radny W. Kró] odda] glos ustnie.

Powzięta Uchwala Nr L/405/22 w za[ączeniu do protokolu.

Ad.20
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie wyrażenia zgody m zawarcie
ko]ejnych umów najmu, następującą ilością glosów:

Za                                   -             18 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -               O glosów

Radny W. Król odda] glos ustnie.

Powzięta Uchwała Nr L/406/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.21
Infomacja   z   realizacji   „PROGRAMU   USUWANIA  WYROBÓW   ZAWIERAJĄCYCH
AZBEST DLA GMINY JĘDRZEJÓW NA LATA 2014-2032" za 2021 r.

Informacja zostala przyjęta - brak uwag.

Ad.22
Infomacja o zawartych w 2021 r. umowach najmu lokali w trybie szczególnym.

Infomacja zostala przyjęta - brak uwag.



Ad.23
Radny  Paweł  Kowalski  poprosił  Bumistrza  M.  Piszczka  o  wyjaśnienie  infomacji,  która
dotarła  do   radnego   dotyczącej   kwot  przeznaczonych  na   odnowienie   drogi   w   Książe-
Skroniowie. Radny pyta czy sumy te fiktycznie muszą być zwrócone. Burmistrz M. Piszczek
poinfomował,    że    pieniądze    nie    zostały    zwrócone.     Podkreślił,     że    jest    problem
z rozstrzygnięciem  przetargu  ale  realizacja  remontu  drogi  nie jest  zagrożona.  Wyjaśnił,  że
trzeba  będzie  powtórzyć  całą  proceduę  związaną  z  aplikowaniem  o  środki  u  Wojewody.
Bumistrz  M.  Piszczek  poprosił  aby  w przedmiotowej  sprawie  wypowiedziała  się  rówrież
Naczelnik Marta Pędzik - Prawda. Naczelrik wskazała, że gmina nie musi zwracać środków
finansowych bo były to kwoty wstępnie przyznane przez Wojewodę w ramach wieloletniego
programu fimduszu dróg samorządowych. Poinformowała, że obecrie przygotowana jest już
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ogłoszony   przetarg   na   realizację   inwestycji.   Dodatkowo   Bumistrz   na   prośbę   radnego
P. Kowalskiego zobowiązał się do przeprowadzenia szybkiego niewielkiego remontu tej drogi
pozwalającego na korzystanie z niej do czasu przęprowadzenia kapitalnego remontu o jakim
omówionego wcześniej.
Przewodniczący  R.  Kruk  zapytał  o  gminny  program  montażu  fotowoltaiki.  Zaznaczył,  że
działania w  celu pozyskania przez gminę  środków finansowych na jego  realizację trwa już
dosyć długo. Tymcza§em od 30 marca 2022 roku zmieniają się przepisy i istnieje możliwość,
że nie wszyscy zainteresowani mieszkańcy będą mogli do programu przystąpić (skorzystanie
z programu  może  bowiem  stać  się  po  30  marca  nieopłacalne).  W  związku  z  powyższym
Przewodniczący  2apytał  na jakim  etapie  znajduje  się  realizacja  w/w  programu.  Naczelnik
M. Prawda wyjaśniła, że całość dokumentacji została złożona do Urzędu Marszałkowskiego
20 stycznia  b.r.  Aktualnie  Urząd  Marszałkowski  przygotowuje  projekt  umowy  z  gminą
o dofinansowanie programu -jego wartość w tej chwili szacowanajest na kwotę 2 miliony 800
tysięcy złotych. Naczelnik wyjaśniła również, że przygotowywana jest poprawka do ustawy
oOZE,   która  przewiduje,   że  jeżeli   do   30   marca  2022   r.   zostanie  podpisam  umowa
z beneficjentami programu to  wówczas zamontowane instalacje będą rozliczane na starych
zasadach. Bumistrz dodatkowo wyj aśnił, że po podpisaniu umów z Urzędem Marszałkowskim
na dofinansowanie programu a z beneficj entami umów na montaż instalacji zostanie ogłoszony
przetarg na wykonawcę inwestycji  (czyli  de /zzcło wybór podmiotu,  który  fizycznie będzie
instalacje fotowoltaiczne montował). Radny Wojciech Król zapytał jakie jest zainteresowanie
udziałem w przetargu fim które miałby montować instalacje już po podpisaniu wszystkich
w/w umów.  Bumistrz  wyjaśrił,  że  infomacje  takie  będą  dostępne  dopiero  po  ogłoszeniu
przetargu.

Ad.24
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  R.   Kmk  zamknął  L   sesję  Rady  Miejs
o godz.  | i E.

Protokołowała

ecflj±
Barbara Gola

Zahczniki:
1 .  Lista obecności.
2. Podjęte uchwały.
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